

《单词百科:logically是什么意思?logically怎么发音?logically的解释和用法》

英语单词logically是什么意思?logically怎么读?logically怎么发音?简答网为您整理了logically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



logically怎么读

logically的读音:[' l ɒ dʒ ɪ k ə l i]

logically的意思

1、adv.逻辑上,符合逻辑地;能推理地;

logically的近义词

1、**cogently** adv.痛切地,中肯地;

2、**lucidly** adv.清透地,透明地;

- 3、**plausibly** adv.似真地;
- 4、**rationally** adv.讲道理地, 理性地;
- 5、**reasonably** adv.明辨道理地;合理地;有理性地;相当地;

logically的反义词

- 1、**illogically** adv.没有道理地, 不合逻辑地;

logically的双语例句

- 1、From that it followed logically that he would not be meeting Hildegarde.

由此, 他不去见希尔德加德便是顺理成章的事了。

- 2、Index funds arose, logically, out of the theory of efficient markets.

从理论上讲,指数基金源于有效市场理论.

- 3、He can logically infer that if the battery is dead then the horn will not sound.

他可以符合逻辑地推测,如果蓄电池用完了,喇叭也就不会响了.

- 4、There is no logically compelling argument to support their claims.

没有任何逻辑上有说服力的论据来支持他们的主张.

- 5、The total amount can be deduced logically from the figures available.

总量可以从现有的数字中按照逻辑推断出来.

- 6、The principle sanctioned by fiat what was evidently empirically correct but not yet logically established.

这个原理用命令来批准,经验上显然正确但未在逻辑上建立.

- 7、Logically, it is true, no thing could be more inconsistent.

从逻辑上讲, 真的没有比这种事情更矛盾的了.

- 8、Thus, the argument concludes that omniscience and omnipotence are logically incompatible.

因此, 争论断定那个上帝和全能是逻辑地不兼容的.

9、The legal realists questioned the assumption that judges apply the law impartially, logically, and uniformly.

法现实主义对这样一个假设提出了质疑:法官毫无偏颇地、富有逻辑地、统一一致地适用法律.

10、Logically, a buffer is divided into fields, one field for each data type in the buffer.

从逻辑上讲, 一个缓冲区分为领域, 一个外地的每个数据类型的缓冲区.

11、In some applications, it also links the objects logically.

在某些应用程序中, 它也在逻辑上把两个对象连接在一起.

12、The existence of an unlimited being is either logically necessary or logically impossible.

存在一无限是逻辑地是任何一个必要或逻辑地不可能.

13、My professional training has taught me to look at things logically.

专业训练使我懂得看问题要讲求逻辑.

14、Financial analyst who spoke on television clearly and logically.

一位金融分析师在电视上讲得头头是道.

15、Mike is my voice of reason. He thinks logically and points out where I'm going wrong.

迈克帮我保持理智. 他的思维很有逻辑性, 可以指出我的错误.

16、Compose yourself and deal with the problems logically.

冷静下来, 并且理性地处理问题.

17、Logically, you should now do the same to him.

从逻辑上说, 你现在应当以同样的方式对待他.

18、That it is logically possible to reduce or explain trends cannot be doubted.

在逻辑上对趋势给予解释或使其变弱是可能的,这一点无可怀疑.

以上是简答网为您整理的logically怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于logically的用法、l

ogically的释义、logically的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/logically>

